
 
   

 
HOVEDUTSKRIFT 

AV MØTEPROTOKOLLEN FOR MÅSØY FORMANNSKAP 
 
 
Den 25.04.07 ble det avholdt møte i Måsøy formannskap. Møtet ble avholdt på rådhuset 
– ordførerens kontor. 
 
Møtet var berammet med sakliste den 17.04.07 og formannskapets representanter var 
innkalt med sakliste samme dag.  Vararepresentantene ble tilstillet saklisten til 
orientering.  
Videre ble saklisten sendt etatsjefene og politiske partier i kommunestyret, pressen, 
oppslagsstedene m.fl. 
 
Rådmannens utredning/innstilling  -  unntatt sak 17/07 som er unndratt offentligheten – 
ble sendt ut den 17.04.07.  
 
 
Sak 17/07  ble utlevert på møtet. 
 
 
Frammøtt var: 
      1. Ordfører Ingalill Olsen (A/SV) 
      2. Repr. Bård Mortensen (A/SV) 
      3. Repr. John Aase  (A/SV) 
      4. Repr. Anne Karin Olli  (SP/H) 
      5. Vararepr. Eva Brochmann  (SP/H) 
 
Møtet ble satt kl. 13.30.            
 
Videre deltok rådmann Leif Vidar Olsen og  konsulent Eli Moe.
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16/07  
SØKNAD OM DELFINANSIERING AV STUDIETUR   
 
 
Rådmannens innstilling: 
Formannskapet viser til søknad fra Vest-Finnmark Regionråd og vedtar å bevilge kr. 10.000,- 
som omsøkt til studietur til kommunene Ålesund og Haram 24. – 27. april 2007 i forbindelse med tiltaket 
”Fullverdig fagutdanning på videregående skoles nivå”. 
 
Behandling: 
 
 
Formannskapets vedtak: 
Rådmannens innstilling vedtas. 
        Enst. vedt. 
 
Repr. John Aase (AP/SV) erklærte seg inhabil i sak 17/07 p.g.a. at Alfred Stabell er prosjektleder i Select Fish 
Havøysund AS (familiære forhold). 
Representanten ble erklært inhabil i h.h.t. fvl. § 6, 2. ledd og fratrådte møtet under behandling av sak 17/07. 
  
17/07  
SELECT FISH  HAVØYSUND AS - AKSJETEGNING  
 
 
Rådmannens innstilling: 
Formannskapet vedtar å tegne 100 aksjer a kr. 400,- - til sammen kr. 40.000,-, samt kostnader knyttet til 
aksjetegningen, i selskapet Select Fish Havøysund AS.  
 
Mottatt aksjonæravtale godkjennes. 
 
Formannskapet er videre positiv til å delta i selskapet med total aksjekapital på kr. 400.000. På grunn av 
beløpets størrelse må saken behandles i kommunestyret. 
 
Behandling: 
 
 
Formannskapets vedtak: 
Rådmannens innstilling vedtas med følgende tilføyelse etter nest siste setning: ….. under forutsetning av bred 
lokal deltagelse. 
        Enst. vedt. 
 
 
  
18/07  
SØKNAD OM  LEIE AV AREAL  
 
 
Rådmannens innstilling: 
Formannskapet viser til søknad fra Saltimport AS datert 20.03.07 om leie leie av grunn til saltlager.  
 
Formannskapet vedtar å bortfeste et areal på ca. 1000 m² på industriområdet i Hallvika. Endelig størrelse på 
leiearealet fastsettes av teknisk etat og havnevesenet. 
 
Plasseringen foretas i samråd med teknisk etat og havnevesenet. Utgifter til nødvendig asfaltering/støping av 
såle bæres av fester. Videre bæres utgiftene til fremføring av strøm/vann av fester. 
 
Fester bærer alle utgifter vedr. bortfeste. Festeavgiften settes til kr. 5,- pr. m² pr. år. 
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Behandling: 
 
 
 
Formannskapets vedtak: 
Rådmannens innstilling vedtas. 
 
        Enst. vedt. 
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